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Zápisnica 

zo 8. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 28.09.2020 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril 8. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal všetkých prítomných. 
P. starosta za zapisovateľku určil Bc. Michaelu Chmelovú.  
Konštatoval, že na 8. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných 7 poslancov, čo je nadpolovičná 
väčšina všetkých poslancov, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov:  7 
Ospravedlnili sa: JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová a Ing. Jana Mrázová – budú meškať.      
 
Za overovateľov zápisnice navrhol: p. Mariána Valacha a Mgr. Ivanu Švolikovú, PhD. 
Za členov návrhovej komisie: Mgr. Martinu Holečkovú, Ing. Dominiku Skačanovú a p. 
Mariána Majera. 

Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 7 poslancov.  
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
Pre rokovanie 8. plánovaného zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý 
bol uvedený v pozvánke. Všetkým Vám bol zaslaný.  Dal hlasovať za schválenie programu. 

Za schválenie programu:  
 
 za: 7                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia 

Ing. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesení  
z predchádzajúceho zasadnutia. 7. – riadne zasadnutie, ktoré sa konalo 10.07.2020. Materiál 
tvorí prílohu č. 1.  
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia. 
 



           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III.  
 
 
Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

Mgr. Ivana Švoliková, PhD. zástupkyňa starostu obce predniesla správu o činnosti obecnej 
rady. Správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy. Poznamenal, že väčšinou bodov zo správy OR 
sa budeme dnes ešte zaoberať. Vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
 
 
Bod  4        Správa o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce v školskom roku 
2020 / 2021 

 
P. starosta – správa Vám bola zaslaná emailom, aby ste si ju mohli preštudovať, prípadne 
pripraviť otázky pre p. riaditeľa školy Mgr. Richarda Demiana. Materiál tvorí prílohu č. 3.  
Mgr. Richard Demian prečítal hlavné zmeny, oboznámil prítomných s investíciami.                
 
Do diskusie sa zapojil: 
Mgr. Martina Holečková 
Mgr. Richard Demian 
p. Marián Majer 
 
OZ schvaľuje vytvorenie pracovnej skupiny, ktorá bude pozostávať zo starostu obce, riaditeľa 
ZŠ s MŠ a jedného poslanca OZ za účelom prípravy realizácie nového projektu kotolne v ZŠ 
s MŠ. Stretnutie skupiny sa uskutoční najneskôr do 31.12.2020. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce v školskom roku  
2020 / 2021 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 
 
Bod  5        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu 
a služieb 
 
Mgr. Martina Holečková, predsedníčka komisie predložila správu, ktorá tvorí prílohu č. 4.  
P. starosta vyzval k otázkam a pripomienkam. Otázky a pripomienky nemal nikto. 
 



OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. 

         za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 
 
Bod  6        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych 
vecí  a zdravotníctva 
 
Mgr. Ivana Švoliková PhD., predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá 
tvorí prílohu č. 5. P. starosta poďakoval za prednesenie správy.  
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
        za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
 
Bod  7        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia 
 
P. Marián Valach, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie, ktorá tvorí prílohu 
č. 6. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia. 
 
          za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
 
Bod  8        Prerokovanie správ nezávislého audítora k účtovnej a 
konsolidovanej účtovnej závierke obce 
 
P. starosta – obe správy nezávislého audítora Vám boli zaslané. Správa z auditu 
konsolidovanej účtovnej závierky a Správa z auditu účtovnej závierky. Prečítal obe správy. 
Materiál tvorí prílohu č. 7. 

OZ – berie na vedomie Správu z auditu účtovnej závierky za rok 2019. 
 
          za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 
OZ – berie na vedomie Správu z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2019. 
 
          za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 



Bod  9        Prerokovanie žiadostí o finančný príspevok z rozpočtu obce 
 

• Žiadosť Stolnotenisový oddiel (STO) Kozárovce 
 
P. starosta oboznámil prítomných so žiadosťou od STO Kozárovce. Jedná sa o nový športový 
klub v obci, ktorý bude reprezentovať obec v druhej najvyššej stolnotenisovej súťaži. Oddiel 
sa presťahoval z Rybníka a chce pokračovať v úspechoch, ktoré v minulosti dosiahol. Sídlo 
klubu je v Kozárovciach a tréningová a zápasová činnosť bude prebiehať vo veľkej telocvični 
v ZŠ s MŠ Kozárovce. P. starosta dal priestor na vyjadrenie pre predstaviteľa klubu p. Piatra. 
Materiál tvorí prílohu č. 8. 
 
Do diskusie sa zapojil: 
Mgr. Martina Holečková 
p. Jozef Piatro 
 
OZ – schvaľuje finančný príspevok na základe žiadosti STO Kozárovce podľa VZN č. 2/2017 
vo výške 1 500 Eur. 
 
           za : 7                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 
 

• Žiadosť FK TJ Lokomotíva Kozárovce 
 
P. starosta – žiadosť TJ Lokomotíva Kozárovce sme dostali ešte v marci 2020, na OZ v máji 
2020 sme schválili dotáciu len vo výške 9 000 Eur. Žiadosť bola na 18 000 Eur. Aj napriek 
prebiehajúcej epidémii koronavírusu prebieha jesenná časť súťaže a činnosť klubu. Na 
finančnej komisii bolo dohodnuté, že klub bude podporený ďalšími finančnými 
prostriedkami, a to vo výške 7 500 Eur. Materiál tvorí prílohu č. 9. 
 
Do diskusie sa zapojil: 
Mgr. Martina Holečková 
p. Marián Majer 
 
OZ – schvaľuje finančný príspevok na základe žiadosti FK TJ Lokomotíva Kozárovce podľa 
VZN č. 2/2017 vo výške 7 500 Eur. 
 
           za : 7                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 
 
Bod  10        Prerokovanie žiadostí o prenájom obecných nehnuteľností                     
 
Prerokovanie žiadosti od p. Martina Bišča 
 
P. starosta – bola nám doručená žiadosť od p. Bišča ohľadom predĺženia nájomnej zmluvy 
v bytovke ŠFRB č. 996 na ďalšie tri roky. Jedná sa o 5-člennú rodinu, ktorá v danej bytovke 
býva. Po prerokovaní v kultúrnej komisii p. Biščo s rodinou spĺňa podmienky predĺženia 
zmluvy. Materiál tvorí prílohu č. 10. 



OZ – schvaľuje žiadosť o opakované uzavretie nájomnej zmluvy na 3 roky doručenú od p. 
Martina Bišča v bytovke č. 996. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 
 
Prerokovanie žiadosti od p. Ľuboša Kúkela 
 
P. starosta – bola nám doručená žiadosť od p. Kúkela ohľadom prenájmu obecného bytu 
v bytovke č. 1010. P. Kúkel s manželkou v súčasnosti stavajú rodinný dom a žiadajú nás 
o prenájom počas trvania výstavby rodinného domu. O prenájom žiadajú od 01.10.2020 do 
konca roka 2021. Materiál tvorí prílohu č. 11. 
 
OZ – schvaľuje žiadosť o pridelenie nájomného obecného bytu v bytovke č. 1010 pre p. 
Ľuboša Kúkela s rodinou podľa predloženej žiadosti od 01.10.2020 do 31.12.2021. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 
Počet poslancov 8 – prišla Ing. Jana Mrázová. 
 
 
Bod  11       Plnenie rozpočtu 1 – 8/2020, rozpočtové opatrenie č. 4 
 
P. starosta – informoval prítomných o plnení rozpočtu za 01 – 08/2020 a s rozpočtovým 
opatrením č. 4/2020. Materiál je prehľadne tabuľkovo spracovaný.  Materiál Vám bol zaslaný. 
Prečítal a vysvetlil jednotlivé kapitoly, percentuálne plnenie a hlavne zmeny. Materiál tvorí 
prílohu č. 12. 
 
P. starosta dal hlasovať za  
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach: 

1. Berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu za obdobie 01– 08/2020. 
2. Schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 4/2020 podľa predloženého návrhu. 
 
 za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 

 

 

Bod  12       Prerokovanie návrhu VZN č. 3/2020 o pravidlách na 
udržiavanie čistoty v obci a ochranu verejnej zelene 
 
P. starosta – Materiál Vám bol zaslaný. Je vyvesený v úradnej tabuli. Mali ste možnosť 
preštudovať si ho. Ja som to konzultoval aj s našim právnikom Mgr. Pirošíkom. Pripomienky 
sú zapracované. Materiál tvorí prílohu č. 13. 



OZ – sa uznáša na VZN č. 3/2020 o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci a ochranu 
verejnej zelene podľa predloženého návrhu. 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
 
Bod  13       Prerokovanie  návrhu VZN č. 4/2020 o podmienkach prenájmu 
obecných nájomných bytov postavených z prostriedkov Štátneho fondu 
rozvoja bývania SR 
 
P. starosta – Materiál Vám bol zaslaný. Je vyvesený v úradnej tabuli. Mali ste možnosť 
preštudovať si ho. Ja som to konzultoval aj s našim právnikom Mgr. Pirošíkom. Pripomienky 
sú zapracované. Materiál tvorí prílohu č. 14.  

OZ – sa uznáša na VZN č. 4/2020 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov 
postavených z prostriedkov Štátneho fondu rozvoja bývania SR podľa predloženého návrhu. 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 
Počet poslancov 9 – prišla JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová. 
 
 
Bod  14       Prerokovanie zmeny územného plánu obce Kozárovce 
 
P. starosta – máme doručené žiadosti, kde je požiadavka stavať chatky a drobné stavby pri 
priehrade. Keďže je to extravilán, je potrebné schválenie zmeny územného plánu obce. 
Žiadostí je viac. Preto musíme prerokovať, či schválime zmenu územného plánu – týka sa 
lokality pri priehrade, alebo ponecháme ÚPN ako je teraz, čiže bez zmien. Dňa 25.08.2020 sa 
uskutočnilo stretnutie v danej lokalite pri priehrade za účasti všetkých dotknutých strán. Na 
základe požiadavky SVP š.p. Banská Bystrica – povodie Hrona bola vytýčená brehová čiara 
priehrady. Je to nadmorská výška 198,5 m.n.m. Od brehovej čiary je možné realizovať stavby 
vo vzdialenosti 10 m. Na stretnutí bolo dohodnuté, že je možná zmena územného plánu obce 
v danej lokalite.  
 
Do diskusie sa zapojili: 
p. Sitár – majiteľ pozemku 
p. Šimeg – majiteľ pozemku 
p. Sághy – majiteľ pozemku 
p. Marián Valach – poslanec 
p. Marián Majer – poslanec 
p. Martin Gaži – poslanec 
Mgr. Ivana Švoliková, PhD. – zástupkyňa starostu 
Mgr. Martina Holečková – poslankyňa 
JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová – poslankyňa 
Ing. Jana Mrázová – poslankyňa 
 
 



OZ – sa uznáša na zámere zmeny územného plánu obce v lokalite priehrady. 
 
           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržal sa – p. Marián Majer 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 
 
Bod  15       Interpelácie 
 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 
  
 
Bod  16       Rôzne 
 

• Žiadosť o zámenu časti pozemku – Tomáš a Lenka Drgoňoví 
 

P. starosta –  bola nám doručená žiadosť o zámenu časti pozemku par. č. 4899/19 a 4903/1 
v k.ú. Kozárovce. Jedná sa o pozemok vedľa mosta smerom na Močiar. Po vytýčení pozemku 
pánom Drgoňom zistil, že stav na mape nekorešponduje s realitou. Aby bol zachovaný prístup 
k záhradám a zároveň pozdĺž potoka, navrhol obci zámenu pozemkov. Touto zámenou bude 
zachovaný prístup k záhradám a k potoku. Náklady na geodeta bude znášať obec. Materiál 
tvorí prílohu č. 15. 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:  

Zámer zámeny časti obecného pozemku, nachádzajúci sa v k.ú. Kozárovce, parcela registra 
„C“ č. 4903/1 o výmere 694 m2, na liste vlastníctva č. 1 a časti pozemku p. Tomáš Drgoňu 
a Lenky Drgoňovej nachádzajúci sa v k.ú. Kozárovce, parcela registra „C“ č. 4899/19 
o výmere 786 m2, na liste vlastníctva č. 3511 formou osobitného zreteľa. Presne riešenie 
zámeny vymedzí geometrický plán. 
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 

• Užívanie priestoru hasičského areálu v lokalite Brôdok 
 

P. starosta – privítal predstaviteľov DHZ Kozárovce a Kynologického klubu (majitelia psov). 
Areál v lokalite Brôdok je v dlhodobom užívaní DHZ Kozárovce, ktorí sa na vytvorení tohto 
priestoru podieľali svojimi aktivitami a prácami. Daný priestor je využívaný aj na iné 
spoločensko-kultúrne aktivity. V súčasnosti (od júla 2020) tu prebieha počas nedele výcvik 
psov, ktorý realizujú majitelia psov z obce (novovytvorený Kynologický klub). DHZ 
Kozárovce apeluje, aby areálu na Brôdku bol zachovaný hasičský charakter. Majitelia psov 
využívajú areál iba na cvičenie počas 2 hodín v týždni a majú tam uložené demontovateľné 
výcvikové prekážky. Mojou snahou je, aby sa stanovilo užívanie priestoru pre obe záujmové 
skupiny. 



Do diskusie sa zapojili: 
p. Peter Majer ml. – člen DHZ 
p. Júlia Hadobásová – majiteľka psa 
p. Michal Švolik – člen DHZ 
p. Vojtech Beniačik – predseda DHZ 
p. Jana Žáková – majiteľka psa 
Mgr. Martina Holečková – poslankyňa 
p. Marián Valach – poslanec 
 
OZ – sa uznáša, že areál na Brôdku, ktorý je vo vlastníctve obce je prednostne využívaný pre 
Dobrovoľný hasičský zbor Kozárovce, s tým že bude umožnený priestor pre výcvik psov 
kynologického klubu na 2 hodiny týždenne. V prípade súťaží a podujatí organizovaných DHZ 
Kozárovce je areál k dispozícii DHZ. 
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 
Počet poslancov 8 – odišla Mgr. Martina Holečková 
 
 

• Pozemky pre náhradnú výsadbu drevín 
 

P. starosta – počas obdobia vegetačného kľudu môžu občania požiadať o výrub drevín. Obec 
by mala disponovať pozemkom (pozemkami), na ktorých je umožnená náhradná výsadba 
v prípade, ak nie je možné výsadbu realizovať na parcele vo vlastníctve žiadateľa o výrub. 
Preto je potrebné takýto pozemok (parcelu) určiť prijatím uznesenia.  
 
OZ – schvaľuje na náhradnú výsadbu drevín vo svojom územnom obvode z dôvodu výrubu 
drevín pozemky par. č. 604/4 a par. č. 1504/1 v k.ú. Kozárovce, ktorých vlastníkom je Obec 
Kozárovce. 
 
           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 
Počet poslancov 9 – prišla Mgr. Martina Holečková 
 
 

• Žiadosť o stanovisko k trvalému odňatiu poľnohospodárskej pôdy 
 
P. starosta – dostali sme žiadosti k trvalému odňatiu poľnohospodárskej pôdy od p. Slavomíra 
Šimega, p. Márii Šimegovej a p. Allana Sághyho. Jedná sa o parcely v lokalite priehrady, kde 
sme odsúhlasili zámer zmeny územného plánu. Schválením žiadostí urýchlime 
administratívny proces vyňatia z pôdneho fondu. Prečítal žiadosť v plnom znení. Tvorí 
prílohu č. 16. 
 
Do diskusie sa zapojili: 
Mgr. Martina Holečková – poslankyňa  
p. Šimeg – majiteľ pozemku 



OZ – schvaľuje žiadosti p. Slavomíra Šimega, p. Márii Šimegovej, p. Allana Sághyho 
s trvalým odňatím poľnohospodárskej pôdy v lokalite priehrada podľa predložených žiadostí. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 2 
Zdržal sa: p. Marián Valach a JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 
 

• Kompenzácia výpadku dane z príjmov fyzických osôb subjektom územnej 
samosprávy 

 
P. starosta –  do 31.10.2020 je možnosť požiadať o návratnú finančnú pomoc max. do výšky 
výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020. Danú finančnú pomoc poskytuje 
Ministerstvo financií SR. V našom prípade je to max 38 513 Eur (výpadok dane vypočítaný 
MF SR). Na obecnej rade sme prerokovali možnosti použitia pomoci. Zhodli sme sa na 
použití pre dva projekty. A to použiť pre už zrealizované chodníky v areáli ZŠ s MŠ, alebo na 
realizáciu asfaltových povrchov ciest (komunikácia pri mlyne a medzi mostami smer Veľká 
skala). Finančná pomoc je teda návratná ale bezúročná, tzn. štátu vrátime iba požičané 
peniaze bez úroku. Splácať sa začnú až v roku 2024. Splátky sú rozdelené na 4 roky. Peniaze 
je možné použiť iba na nehospodársku činnosť. Zároveň nesmú byť prekročené limity dlhu 
a dlhovej služby dlžníka vyplývajúce zo zákona č. 523/2004 Z.z. Žiadosť musí obsahovať aj 
stanovisko hlavného kontrolóra obce. 
 
Do diskusie sa zapojili: 
Mgr. Martina Holečková 
Mgr. Ivana Švoliková, PhD. 
p. Marián Majer 
p. Martin Gaži 
Ing. Milan Obický 
 
OZ – schvaľuje prijatie návratnej finančnej výpomoci na základe uznesenia Vlády SR č. 494 
z 12.08.2020 v celkovej sume 38 000 Eur na výkon samosprávnych pôsobnosti z dôvodu 
kompenzácie výpadku dane príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie 
ochorenia COVID – 19. 
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 
 
Bod  17       Diskusia 
 
Do diskusie sa zapojili: 

 
p. Marián Valach – oprava chodníka pri PFO č. 103 (vjazd) je tam diera, treba ju zabetónovať, 
aj na ceste je diera. 
p. starosta – zabetónujeme a oslovím ohľadom cesty správcu. 
 
p. Martin Gaži – v akom stave je verejné obstarávanie na kanalizáciu? 
p. starosta – dostali sme výzvu na doplnenie, do konca týždňa zašleme odpoveď na SO. 
 



 
Mgr. Ivana Švoliková, PhD. – preliezky na Močiari treba opätovne opraviť. 
p. starosta – v priebehu októbra pošleme zamestnancov a opravíme to. 
 
Mgr. Martina Holečková – termín behu Slovenskou bránou a turnaja Starí páni (futbal) je 
v kolízii. O koľkej môžu začať hrať futbal? 
p. starosta – do 12:00 hod. si myslím, že beh skončí, takže o 13:00 hod. môžu začať. 

 
 

Bod  18       Záver 
 
Predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce záverom poďakoval prítomným za aktívnu 
účasť na rokovaní OZ a ukončil 8. riadne zasadnutie OZ. 
 
  
 
 
 
                                                                                                      Ing. Bystrík Ižold 
                                                                                                          starosta obce 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:                Mgr. Ivana Švoliková, PhD. 
 
                                                      p. Marián Valach 
 
 
Zapisovateľka                               Bc. Michaela Chmelová 


